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P R O T O K Ó Ł Nr 5/2015 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich i Komisji Budżetu Rady 

Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 11 marca 2015 r. 

 

Porządek posiedzenia:  

1. Dyskusja nad wstępną propozycją lokalizacji i założeniami do projektu domu 

kultury w Strykowie.  

2. Sprawy różne. 

 

W posiedzeniu m.in. udział brali członkowie Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich i 

Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Strykowie oraz Dyrektor Ośrodka Kultury i Rekreacji w 

Strykowie Pan Konrad Kozłowski. 

Porządek posiedzenia został przyjęty w głosowaniu odrębnym dla każdej z komisji. 

 

Ad pkt. 1  

 

Połączone posiedzenie dwóch Komisji prowadził Pan Grzegorz Kozłowski Przewodniczący 

Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich i poinformował, że na dzisiejsze posiedzenie 

została przygotowana mapa z obecną lokalizacją domu kultury (d. k.) oraz założenia dlaczego 

nowy dom kultury powinien zostać wybudowany w miejscu istniejącego. 

Powierzchnia działki 2500 m², na której stoi obecny budynek pozwala na zaprojektowanie 

nowego budynku w sposób właściwy i pozwoli na unikniecie kosztów związanych z 

pozyskaniem gruntu na nową lokalizację. Jednocześnie nie będzie kolizji z planem 

zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Andrzej Janeczko poprosił o możliwość zaprezentowania wyszukanych przez siebie 

wizualizacji wykonanych już lub zaprojektowanych budynków domów kultury ciekawych 

architektonicznie. 

Obecny na posiedzeniu Komisji Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił o 

tym, że jest to najwyższy czas na intensywną dyskusję nad lokalizacją nowego d. k. ponieważ 

możliwości obecnego budynku wyczerpały się –budynek nie nadaje się nawet do remontu.  

Burmistrz poprosił o merytoryczną dyskusję dot. lokalizacji oraz określenia co ma się mieścić 

w nowym budynku d. k. Ustalenia te posłużą jako wytyczne do projektu budynku d. k. w taki 

sposób, aby spełnił oczekiwania wszystkich oraz był funkcjonalnym budynkiem. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że lokalizacja na nowym terenie i zmiana w planie 

zagospodarowania przeznaczenia gruntu dla jednej działki to okres jednego roku a nie cała 

kadencja. Radny mówił, że robił rozpoznanie odnośnie takiej zmiany w Urzędzie 

Wojewódzkim.  

Radny Krzysztof Bandurowicz poinformował, że na posiedzenie komisji zaprosił Pana 

Andrzeja Herburta architekta, który projektował rewitalizację Pl. Wolności w Głownie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz odniósł się do założeń przedstawionych przez radnego 

Grzegorza Kozłowskiego: 

 przy innej lokalizacji d. k. koszt wykupu gruntów to ok. 1/15 kosztów realizacji całej 

inwestycji - ok. 1 mln zł; 

 przy innej lokalizacji tez będzie to budynek reprezentacyjny; 

 nowy budynek ma służyć całej społeczności gminy Stryków; 

 pełna infrastruktura- w większości tereny są uzbrojone, 

 lepsza ochrona przed kradzieżą i dewastacją – częściowo zgadzam się ale kradzieże i 

włamania mogą zdarzyć się wszędzie ; 

 działalność kawiarni w nowym budynku w innej lokalizacji d. k. nie stanowi 

przeszkody; 
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 dla czytelników korzystających z biblioteki nie ma znaczenia lokalizacja, 

 rewitalizację parku można robić bez budowy d. k. w tym miejscu, 

 nowy budynek d. k. powinien mieć swój parking. 

 

W związku z tym proponuję lokalizację nowego d. k. między ul. Panasa a Żeromskiego na 

boisku Szkoły Podstawowej Nr 1 w Strykowie. Budynek służący jako sala gimnastyczna 

należałoby wyburzyć a w jego miejsce postawić namiot do celów przeprowadzania lekcji wf. 

Całość przy odpowiednim zaprojektowaniu byłaby pięknym centrum kulturalnym. Jest tam 

również miejsce na lokalizację parkingu. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że już w tej chwili jest tam mało miejsca w przypadku 

kiedy pracownicy szkoły parkują samochody, jest to miejsce dobre na ratusz gdzie mogłyby 

urzędować władze Strykowa. Radny pytał co z budowa dużego kompleksu sportowego w 

Strykowie, który również był w planach. Może warto zastanowić się nad budową tego 

kompleksu w tej chwili. 

Radny Paweł Kasica pytał jak jest powierzchnia działki przy SP Nr 1? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że rozważał ten teren, ale miejsc 

parkingowych nie ma tam w ogóle porównując parkingi przy Urzędzie i ośrodku zdrowia. 

Musimy mieć na uwadze, że do 2018 roku musimy wynieść się ze szkołą rolniczą z budynku 

w Bratoszewicach. W związku z tym szkoła średnia i gimnazjum powinny być ulokowane w 

jednym miejscu. Budynek zajmowany przez SP Nr 1 jest budynkiem zabytkowym- może być 

w przyszłości przeznaczony na działalność stowarzyszeń. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że mając na uwadze przedstawione propozycje za i przeciw 

przewodniczącego Kozłowskiego debata powinna skupić się dzisiaj nad tylko i wyłącznie 

samą lokalizacją d. k. w Strykowie bo to co ma w nim być to będzie potrzeba wieku, w 

którym żyjemy. W XXI wieku nie można realizować inwestycji, która za rok czy dwa okaże 

się nie trafiona. Centrum, gdzie obecnie stoi d. k. – przecież tu jest co dwa lata wymieniana 

kostka. 

Jeżeli rozmawiamy o wielkości terenu to czy to jest park 2300 m? W takim razie mamy 

rejony w Ługach, Dobieszkowie gdzie działki nie mogą być mniejsze niż 2500 m. Tego 

argumentu nie przyjmuję. Parking przy urzędzie – to nie jest parking. Gdyby był przy 

instytucji prywatnej to dawno byłby już zamknięty, z uwagi na bezpieczeństwo bo nie ma 

wyjazdu z niego, a w dorzeczu rzeki nikt nie zezwoli na parking. Dwa lata temu 

proponowałem aby utworzyć w tym miejscu park – był nawet artykuł w prasie jakie to będzie 

piękne miejsce. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa wyjaśnił, że w ramach ŁOM środki unijne 

miały być przeznaczone w naszej gminie na budowę zbiornika i terenów rekreacyjnych oraz 

na termomodernizację obiektów użyteczności publicznej. Ministerstwo nie zgodziło się na 

przeznaczenie środków na budowę zbiornika rekreacyjnego. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że już w 1956 roku były rozprowadzane cegiełki i zbierane 

środki na budowę d. k. 

Lokalizacja tego typu inwestycji w innym miejscu np. przy ul. Ozorkowskiej w rejonie zlewni 

spowodowałaby rozrost i jednocześnie rozwój miasta, a upychanie takich inwestycji w 

centrum nie ma sensu, argumentowanie tym, że będzie lepszy monitoring –każda inwestycja 

realizowana za 15 milionów złotych musi być dobrze monitorowana. Powinien być w 

centrum Strykowa plac, który byłby wizytówką Strykowa tak jak zrobiono plac w Głownie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił o kolejnych lokalizacjach pod budowę d. k.: 

 za zlewnią mleka przy ul. Ozorkowskiej (lewa lub prawa strona)w kierunku ogrodów 

Pani Gałeckiej,  

 przy ul. Kolejowej po pp. Pomorskich.  

 



3 

 

Radny Andrzej Pożarlik po sprawdzeniu przedstawił następującą informację: 

 boisko z budynkiem przy S P Nr 1 ma powierzchnię 2025 m², 

 obecny d. k. do pompy zajmuje 1.095 m², 

 pozostały plac ze stołem pingpongowym zajmuje 1.750 m², 

 

Radny Bogdan Walczak pytał czy architektonicznie wybudowanie takiego obiektu przy 

kościele będzie z nim współgrało. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że za opcją budowy nowego d. k. w miejscu starego 

zagłosuje większość Pana Burmistrza. 

Dalej radny mówił o tym, że wyburzenie starego d. k. i zamknięcie ulic wokół tego placu 

spowoduje, że mógłby powstać piękny skwer z ławkami, fontanną, zostanie wyeksponowany 

kościół. 

Radny pytał czy musimy utrzymywać szkołę rolniczą w Bratoszewicach i ponosić koszty. 

Proponował zrezygnować z niej bo jest przecież dużo dobrych szkół w Łodzi. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że o utrzymanie szkoły 

walczyło m.in. ugrupowanie, z którego radny zdobył mandat. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, żeby nie rozdzielać lokalizacji d. k. od tego jak ma 

wyglądać sam budynek i jakie ma spełniać funkcje. Oddajmy głos dyrektorowi d. k. bo on 

najlepiej wie jakie są potrzeby, żeby budynek był funkcjonalny i dobrze wykorzystany. 

Radny mówił m.in., że rozpatrując temat budowy nowego d. k. musimy mierzyć siły na 

zamiary, a nie odwrotnie. Budynek powinien być funkcjonalny, nie na wyrost, z salą 

widowiskową na 300- 500 osób. Należy również brać pod uwagę koszty utrzymania takiego 

budynku w przyszłości oraz koszty remontów. Dobrze byłoby aby rodzic, który przyjdzie z 

dzieckiem na zajęcia miał gdzie spędzić czas w tym samym budynku. Obecne miejsce w 

centrum Strykowa jest do przyjęcia wg radnego, ewentualnie do rozpatrzenia teren przy S. P. 

Nr 1. Teren przy ul. Ozorkowskiej jest za daleko od centrum Strykowa. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że posiedzenie komisji zdominowały sprawy samego 

projektu budynku oraz budowa przy nim parkingów, a w pierwszej kolejności należy ustalić 

lokalizację. 

Radny mówił o następujących propozycjach lokalizacji, które były zgłaszane wcześniej: 

 przy szkole nr 1, 

 na ul. Ozorkowskiej - po lewej stronie teren bagienny- odpada, ewentualnie po prawej 

stronie, 

 na ul. Kolejowej – grunty po Pomorskich – za mała powierzchnia, 

 na ul. Sienkiewicza- koszt wykupu działki ok. 1,8 mln zł, 

 na osiedlu Kopernika za wulkanizacją- inwestycja odwlecze się w czasie ze względu 

na zmianę planu zagospodarowania. 

 

Radny poddał pod rozwagę całkowitą rewitalizację parku wokół istniejącego d. k. a w 

przyszłości zamknięcie dla ruchu przyległych ulic. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że system wyboru projektu budynku 

d. k. będzie na zasadzie konkursu otwartego, gdzie my wyznaczymy parametry, a wyboru 

dokonamy z przedstawionych propozycji. Aby jednak do tej fazy przystąpić musimy mieć już 

teren. 

Radny Karol Lenart mówił, że skoro jest tyle rozbieżnych zdań co do lokalizacji nowego d. 

k. to może zacząć od kompleksu sportowego wraz ze szkołą chociażby dlatego, że Zespół 

szkół na ul. Targowej jest już przepełniony. Wskazywanie kolejnych lokalizacji pod budowę 

d. k. łączy się z wykupem gruntów, ze zmianą w planie zagospodarowania oraz z kosztami. 

Przewodniczący Komisji oddał głos Dyrektorowi O. K. i R. w Strykowie. 
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Pan Konrad Kozłowski mówił, że cieszącym jest fakt, że wszyscy chcą nowego domu 

kultury z prawdziwego zdarzenia. Obecny d. k. nie spełnia żadnych wymogów m.in. 

sanitarnych. Przy projektowaniu należy mieć na uwadze m.in. następujące aspekty: sala 

widowiskowa na maksymalnie 350 osób oraz scena (10 x 12 m) wraz z zapleczem 

(garderoba), sale tematyczne m.in. plastyczna, taneczna z pełną infrastrukturą- może być to 

sala modułowa, pokoje biurowe, galeria (może być na holu), oraz biblioteka. 

Pan Konrad Kozłowski mówił o domu kultury w Tuszynie (oddany do użytku w 2008 r.), w 

którym po rozpoczęciu użytkowania widoczne są już pewne braki np. brak miejsc 

magazynowych na sprzęt, akcesoria, kostiumy itp. Do projektowania d. k. na bazie budynku 

w Tuszynie przymierza się obecnie Rzgów wprowadzając potrzebne im zmiany. 

Pan Andrzej Herburt architekt, który m.in. projektował rewitalizację Placu Wolności w 

Głownie mówił m.in. o tradycji kulturowej samego Strykowa oraz podkreślił, że dom kultury 

powinien właśnie wyrastać z tradycji miejsca. Zdaniem architekta dwie lokalizacje spełniają 

takie warunki: przy S. P. Nr 1 eksponująca architekturę budynku szkoły oraz dotychczasowa 

przy Pl. Łukasińskiego, ze względu na centralne położenie w centrum Strykowa. Przy okazji 

działań zmierzających do budowy nowego d. k. należałoby zdaniem architekta pomyśleć o 

wykonaniu całkowitego planu odnowy Strykowa z nastawieniem na utrzymaniu klimatu 

zabudowy, przy pozyskaniu funduszy unijnych. 

Przewodniczący Grzegorz Kozłowski powiedział, że nie przekonała go propozycja 

lokalizacji d. k. przy S. P. Nr 1 bo już budynek szkoły – dawny ratusz przysłonięty jest już 

zabudową mieszkalną szeregową, poza tym trudno będzie zamknąć ten obszar ulic w trakcie 

dużych imprez.  

Radny Andrzej Janeczko mówił, że w tej chwili członkowie komisji przekonują się 

nawzajem co będzie lepsze. W związku z tym radny wnioskował o przegłosowanie wniosku 

w sprawie lokalizacji nowego d. k. co da podstawę do dalszej dyskusji nad samym projektem. 

Radny Łukasz Orłowski stwierdził, że o tym gdzie ma stanąć nowy d. k. decyduje wąska 

grupa w porównaniu z ilością mieszkańców Strykowa oraz gminy Stryków, a to im ma służyć 

przede wszystkim nowy budynek. Radny wnioskował o przeprowadzenie konsultacji 

społecznych w sprawie lokalizacji nowego domu kultury w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz jeszcze raz podkreślał, że teren boiska przy S. P. Nr 1 jest 

większy niż teren placu na którym stoi obecnie dom kultury. Przy S. P. gmina ma również 

teren komunalny, oprócz tego w sąsiedztwie jest działka prywatna o pow. ok. 800 m², którą 

można kupić od właścicieli. Radny mówił, żeby nie upierać się przy budowie nowego d. k. w 

tej kadencji. Zdaniem radnego może to nastąpić w następnej kadencji ale będzie zrobione 

porządnie i służyć będzie kolejnych kilkadziesiąt lat społeczeństwu. 

W planie pracy komisji na ten temat były przewidziane dwa posiedzenia więc dlaczego dziś 

już śpieszymy się z podjęciem decyzji o lokalizacji? Radny proponował wyjście w teren aby 

obejrzeć proponowane miejsca różnych lokalizacji. 

Radny Paweł Kasica mówił, że zgadza się z radnym Janeczko, że należy przeciąć taką 

dyskusję. 

W związku z tym radny postawił wniosek formalny aby rozpocząć projektowanie nowego 

domu kultury na dotychczasowym terenie i zakończyć dyskusję nad tym tematem. 

Z wnioskiem radnego Kasicy nie zgodził, się radny Bogdan Walczak, którego zdaniem 

przerwanie dyskusji w takim momencie jest nie wskazane, a radny nie zdążył się 

wypowiedzieć w temacie. Skoro wniosek będzie głosowany radny Bogdan Walczak 

powiedział, że na znak protestu opuści salę i nie będzie brał udziału w głosowaniu i w 

dalszym posiedzeniu komisji. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się do radnego Kasicy o wycofanie wniosku 

formalnego z tego powodu, że nie wykorzystano wszystkich argumentów w dyskusji. Radny 

stwierdził, że w takim wypadku dzisiejsze posiedzenie mija się z celem skoro radny Kasica 
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postawił wniosek formalny o takiej treści. Jeżeli argumentem jest m. in. zakup działki i 

poniesienie kosztów przez gminę – to zdaniem radnego jest to argument niewłaściwy. Skoro 

gmina sprzedaje działki to może również kupować. 

Prowadzący posiedzenie Komisji Grzegorz Kozłowski przypomniał, że wszyscy mieli 

możliwość zabierania głosu i wypowiedzenia się.  

Prowadzący posiedzenie Komisji Grzegorz Kozłowski poddał pod głosowanie wniosek 

następującej treści: Rozpocząć projektowanie nowego budynku domu kultury w 

Strykowie na terenie gdzie zlokalizowana jest obecna siedziba domu kultury. 

 

Nad wnioskiem głosowali członkowie Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich: 

5 głosów za, 2 głosy przeciwne, 1 głos wstrzymujący się  
Nie głosował radny Bogdan Walczak. 

Na prośbę radnych Bandurowicza i Janeczko w protokole z posiedzenia odnotowano, że radni 

oddali głos przeciwny przy głosowaniu wniosku. 

 

Nad wnioskiem głosowali członkowie Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego: 

7 głosów za, 1 głos przeciwny, 0 głosów wstrzymujących się 
Nie głosował radny Bogdan Walczak. 

 

Ad pkt 2 Sprawy różne. 

 

Radny Łukasz Orłowski prosił o uprzątnięcie terenu za sklepem Bachus. 

Radny Andrzej Janeczko mówił o akcji zbierania podpisów mieszkańców wsi Michałówek, 

Ługi, Dobieszków w sprawie wystąpienia do różnych instytucji o poprawę bezpieczeństwa na 

drodze krajowej nr 14 w tym rejonie gminy. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że występował w tej sprawie 

w momencie konsultacji społecznych w temacie obwodnicy i odpowiedzi nie dostał. Akcje 

mieszkańców traktuje jako wsparcie społeczne, które ma ogromne znaczenie w takich 

sprawach. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał Burmistrza o kluczowe inwestycje w gminie w 

najbliższym czasie a m.in. budowę zespołu szkół z lokalizacją na terenie obecnego 

motocrossu.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił:  

do roku 2018 mamy możliwość funkcjonowania w Bratoszewicach w parku, po tym okresie 

musimy się wynieść z budynku. Mamy 14 ha gruntów w Smolicach i chcemy je ,,uwolnić” od 

obwodnicy, która jest tam wkreślona. Jest to najlepszy teren pod obiekty sportowe i 

oświatowe bo są tam już media. To co będziemy dalej czynić będzie wolą rady i burmistrza. 

Jeżeli rada uzna, że prowadzenie szkoły średniej przez gminę jest ciężarem to podejmie taką 

uchwałę a ja ją wykonam.  

Logiczne jest połączenie w jedno gimnazjum na całej gminie ze szkołą średnią bo jest to w 

jednym budynku. Uwalnia nam się wtedy szkoła na ul. Targowej gdzie możemy przenieść 

podstawówkę. Jest to kwestia dalszych rozważań. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał jakie duże inwestycje będą realizowane ponieważ 

trzeba zaplanować na nie rozsądnie środki finansowe. Radny mówił, że jest za tym aby łączyć 

szkoły bo utrzymanie jednego kompleksu jest bardziej ekonomiczne. Należy jednak tak 

działać aby łączenie szkół przeszło w sposób najmniej bolesny. 

Radny pytał czy rezygnujemy z budowy kompleksu sportowego w najbliższych latach? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie rezygnujemy. Jeśli wspólnie 

podejmiemy decyzję jakie obiekty mają powstać, to będą powstawały. Będzie to duży projekt 

wykraczający poza tę kadencję. Widziałem to w taki sposób: dlaczego rozpoczęcie budowy d. 
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k. teraz? Bo skumulowałyby nam się największe inwestycje w tych samych latach. Jeżeli 

zrobimy projekt budowy d. k. to sama budowa trwa dwa lata. W drugim roku budowy d. k. 

robimy opracowanie projektów tamtych obiektów i realizujemy je w latach kolejnych. W 

przyszłym roku drogi nie będą miały w budżecie gminy tej pozycji najważniejszej. Patrząc na 

budżet w latach kolejnych mamy w planach rozpoczęcie budowy bloku komunalnego, który 

na dzień dzisiejszy i tak jest niedoszacowany bo zabezpieczamy 1 mln 400 tys. zł, a wartość 

kosztorysowa budynku opiewa na ok. 2.500.000 zł. 

TBS jako jedyny zainteresowany budowaniem na naszym terenie rozpoczyna realizację 

swojego bloku w roku bieżącym. Deweloperzy nie są zainteresowani budową na naszym 

terenie ze względu na to, że jesteśmy małą miejscowością i trudno im znaleźć nabywców 

mieszkań. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy znamy orientacyjne koszty tych inwestycji i skąd 

na to środki? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że będziemy starać się o 

środki zewnętrzne, naszych środków w budżecie mamy ok. 25 mln rocznie do dyspozycji na 

inwestycje. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy do 2018 roku kompleks sportowy może już 

funkcjonować? Jeżeli tak, to dom kultury zostałby z salą widowiskową i salami tematycznymi 

i nie musiałby być taki duży. Dobrze byłoby nie zamykać dyskusji i na następnych 

posiedzeniach komisji dyskutować już nad założeniami do budowy kompleksu sportowego. O 

budowie tego kompleksu mówi się od kilkudziesięciu lat i nic się nie dzieje do tej pory. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że były takie 2 lata gdzie ktoś 

rządził gminą i nie sprzedano wtedy 1 m² pod inwestycję, to o czym mówimy, o jakich 

środkach na inwestycje ?Skąd było je brać? 

Radny Damian Drzewiecki mówił o następujących sprawach: 

 czy mamy informację odnośnie zjazdu z „14” w Bratoszewicach w ul. Kolejową? 

 obecny właściciel parku w Bratoszewicach i pałacu zaorał boisko. Dla młodzieży 

pozostało tylko korzystanie z boisk przy Zespole Szkół Nr 2. Radny apelował aby 

pomyśleć o budowie boiska w Bratoszewicach. 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz nawiązał jeszcze raz do lokalizacji nowego d. k. w 

Strykowie i mówił, że nie zgadza się z argumentacją, że obecne miejsce jest najlepsze. Wg 

radnego teren przy Szkole Podstawowej nr 1 w Strykowie spełnia warunki do budowy d. k. 

Radny nawiązał do wypowiedzi nieobecnego na tej części posiedzenia komisji radnego 

Walczaka i mówił o tym, że lokalizując wszystkie inwestycje w centrum wręcz je upychając, 

pozbawiamy Stryków możliwości rozwoju obszarowego. Są przecież tereny przy ul. 

Ozorkowskiej – czy nie można tam zlokalizować np. budownictwa mieszkaniowego 

wysokiego czy obiektów publicznych żeby rozpocząć proces rozwoju obszaru Strykowa? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że odnośnie terenów pod 

budownictwo mieszkaniowe powiodło się tylko jedno spotkanie odnośnie ul. Słonecznej. 

Pozostałe tereny na Zaciszu i osiedlu Kopernika – brak zainteresowania tą lokalizacją. 

Inną kwestią są granice miasta, do których przylegają wsie Tymianka i Smolice. Powinniśmy 

przeprowadzić pewne konsultacje z mieszkańcami przy wyborze sołtysów jak zapatrują się na 

takie zmiany granic Strykowa.  

Radny Dariusz Dziewulski mówił o następujących sprawach: 

 przekazał wniosek mieszkańca ul. Sowińskiego w Strykowie o wyrównanie terenu 

przed posesją pp. Petri (nierówności pozostały po położeniu nitki gazu), 

 o ustawieniu słupków zabezpieczających przed wjazdem na chodnik przy byłym 

sklepie spożywczym między blokami przy St. Rynku, 
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Radny Andrzej Janeczko pytał: 

 czy jest szansa na wybudowanie basenu przy planowanym kompleksie sportowym? 

 czy OSP w Ługach może wystąpić o przyłącze gazu do budynku OSP? 

 czy jest szansa na budowę pomnika w Strykowie, z elementami naszego herbu np. 

gwiazdy czy półksiężyca – takie pomniki wyróżniają małe miejscowości. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że wniosek o przyłączenie 

gazu radny powinien złożyć u pana Kacperskiego. Jak będzie nas stać to zrobimy przyłącze. 

 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

Przewodniczący 

Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich 

Rady Miejskiej w Strykowie 

 

Grzegorz Kozłowski  

 
 

 


